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2012D17073 Lijst van vragen 

1 
Hoe lang is de problematiek rondom de financiering van de Sensoororga-
nisaties u bekend? 

2 
Bij wie ligt op dit moment de beleidsverantwoordelijkheid voor de sociale 
en emotionele ondersteuning op afstand? 

3 
Klopt het dat het bestuursakkoord bevestigt dat de verantwoordelijkheid 
voor de het sociale domein zo dicht mogelijk bij de burgers ligt en dat 
gemeenten daarvoor verantwoordelijk zijn? Is een verbinding mogelijk 
tussen gemeenten en Sensoor, gezien het feit dat de dienstverlening door 
Sensoor op afstand werkt en anoniem is? 

4 
Welke van de nu nog door de provincies uitgevoerde taken m.b.t. zorg en 
welzijn zullen op termijn worden afgestoten door de provincies? Welke 
organisaties c.q. instellingen zullen te maken krijgen met soortgelijke 
financiële problemen? 

5 
Kan precies worden aangegeven hoe hoog de door de provincie en G4 
verstrekte subsidies aan Sensoor waren? Kan een overzicht gegeven 
worden van de afbouw van de subsidie aan Sensoor door de verschil-
lende provincies? Is het de verwachting dat de G4 wel in gelijke mate 
zullen blijven bijdragen? 

6 
Klopt het dat de verantwoordelijkheid voor sociale en emotionele 
ondersteuning op afstand door u bij de provincies en de G4 is neergelegd, 
dat in het rapport van het IPO-bestuur (Provincies: een eigentijds profiel) 
het sociale domein niet meer tot de taak van provincies wordt gerekend 
en de verantwoordelijkheid voor sociale en emotionele ondersteuning 
daarmee nergens meer wordt genomen? 

7 
Hecht us waarde aan de sociale en emotionele ondersteuning op afstand 
zoals die door Sensoor wordt geboden? Zo ja, waar blijkt dit uit? 

8 
Bent u verantwoordelijk voor het behoud van de voorziening telefonische 
hulp zoals geboden door Sensoor? Zo nee, waarom niet, en wie/ welke 
bestuurslaag is wel verantwoordelijk? 

9 
Bent u bekend met het onderzoek van het Verwey-Jonker Instituut naar de 
betekenis van aandacht, zoals geboden door Sensoor? Wat is uw 
opvatting over de uitkomsten van dit onderzoek? 

10 
Bent u van mening dat versnippering van de 13 Sensoororganisaties dient 
te worden voorkomen, en dat zij derhalve onder één paraplu dienen te 
blijven? Zo nee, waarom niet? 
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11 
De landelijke koepel van Sensoor wordt gesubsidieerd door VWS, terwijl 
de 13 zelfstandige regionale organisaties worden gefinancierd door 
provincies en de G4. Hoe groot is de subsidie die de landelijke koepel 
ontvangt? Hoeveel dragen de verschillende provincies en G4 bij aan de 
zelfstandige regionale organisaties? 

12 
Is het de verwachting dat gemeenten – zeker met het oog op de 
uitbreiding van de Wet maatschappelijke ondersteuning (Wmo) met o.a. 
begeleiding – in toenemende mate bij zullen dragen aan de financiering 
van regionale Sensoororganisaties? 

13 
Op dit moment wordt onderzoek uitgevoerd naar de situatie van de 13 
Sensoororganisaties. Wat zijn de kosten van dit onderzoek? Waarom 
financiert u dit onderzoek? 

14 
Op dit moment wordt onderzoek uitgevoerd naar de situatie van de 13 
Sensoor organisaties. Wordt daarbij ook gekeken naar verschillende 
mogelijkheden ten aanzien van de financiering van deze organisaties? Zo 
ja, worden ook andere opties dan financiering door overheden 
overwogen? 

15 
Wat wordt er precies bedoeld met de taak «signaleren en agenderen van 
vraagstukken en tekortkomingen» ten aanzien van zorg en welzijn? Welke 
van de huidige taken die de provincie op het gebied van zorg en welzijn 
uitvoert vallen hier exact onder? 

16 
Welke mogelijkheden m.b.t. structurele financiering en innovatie van de 
dienstverlening worden er in het onderzoek naar de financiering van de 
Sensoororganisaties bekeken? 

17 
Tot wanneer is het voortbestaan van de dienstverlening van Sensoor 
gewaarborgd, gezien de geplande afbouw van de provinciesubsidies? 

18 
Hoeveel bedraagt de subsidie van het Rijk aan de landelijke koepel van 
Sensoor? Klopt het dat er in 2009 en 2010 nog extra subsidie is verstrekt 
in verband met het extra opleiden van vrijwilligers? 

19 
Zijn er naast Sensoor nog andere landelijke telefonische hulpdiensten met 
regionale vertakking voor mensen met persoonlijke problemen of met 
anonieme hulp op afstand? 

20 
Wat is het doel van de betrokkenheid van medewerkers van VWS bij het 
onderzoek bij de 13 zelfstandige regionale organisaties? Is het rijk 
voornemens een rol te spelen bij de financiering of het voortbestaan van 
de regionale Sensoororganisaties, of ligt hier een verantwoordelijkheid 
voor de gemeenten in relatie tot de Wmo? 
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21 
U schrijft dat het verliezen van provinciale subsidie het gevolg is van het 
bestuursakkoord. Was dit gevolg voorzien? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
welk vangnet is bedacht? 

22 
Wanneer moet het onderzoek naar bedrijfseconomische aspecten van de 
Sensoororga-nisaties en de omgeving waarin zij zich bevinden klaar zijn? 

23 
Ziet u mogelijkheden de dienstverlening die Sensoor biedt te koppelen 
aan de implementatie van de landelijke e-health agenda, en wanneer kunt 
u duidelijkheid geven over de beloofde structurele oplossing voor de 
financiering van anonieme e-mental health initiatieven? 

24 
Zijn er regionale Sensoor-organisaties die, vooruitlopend op de 
uitkomsten van het onderzoek en besluitvorming, al zelf op zoek zijn 
gegaan naar alternatieve financieringsbronnen en/of samenwerkingsver-
banden? Worden deze ervaringen meegenomen bij het onderzoek en 
toekomstige besluitvorming? 

25 
U wilt medio dit jaar duidelijkheid over de toekomst van hulp op afstand 
en van Sensoor-organisaties in het bijzonder. Zijn de Sensoororganisaties 
de enige organisaties die dit type hulp verlenen? Waarom moet er medio 
dit jaar duidelijkheid zijn over de toekomst van de Sensoororganisaties in 
het bijzonder? 

26 
Kan toegezegd worden dat de resultaten van het onderzoek naar 
structurele financiering nog vóór het zomerreces aan de Kamer worden 
gestuurd? 

27 
U schrijft dat het onderzoek naar de problematiek van de Sensoororgani-
saties wordt gefinancierd door VWS. Om welk bedrag gaat het? 

28 
U schrijft dat het de bedoeling is dat Sensoor een visie formuleert op 
mogelijkheden voor innovatie van de dienstverlening. Wat schort er 
momenteel aan de dienstverlening en aan wat voor innovaties denkt u? 

29 
U spreekt over «structurele financiering» voor Sensoor. Wordt hiermee 
bedoeld publieke of private financiering? 

De voorzitter van de commissie,
Smeets 

De griffier van de commissie,
Teunissen
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